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Abstract (en)
[origin: WO8601597A1] Force sensing apparatus for determining the location, magnitude and direction of a force on a three dimensional surface in
which there is a convex surface (10-12) of known configuration mounted on a pedestal (22). A cruciform load cell (16) equipped with strain gauges
(60 - 62) measures forces applied to the convex surface through the medium of a flexible force transmitter member (64).

Abstract (fr)
Un appareil de détection de forces permet de déterminer la localisation, la grandeur et la direction d'une force sur une surface a trois dimensions,
comprenant une surface convexe (10-12) de configuration connue montée sur un socle (22). Une cellule de charge cruciforme (16) équipée
d'extensometres (60-62) mesure les forces appliquées a la surface convexe par l'intermédiaire d'un élément transmetteur de force souple (64).
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